

## 與神相交的訣要

約翰壹書 2:1-11

李克強牧師

引言: 如何增進你與神的關係?

本論:

(一) 以主耶穌基督為中心

(A) 信靠主耶穌基督 (v1-2)

(B) 順服主耶穌基督 (v3-6)

(二) 用愛來連結

(A) 愛是不變的命令 (v7-8)

(B) 愛是住在光明中(v9-11)

結論: 願聖靈幫助我們誠心的愛與敬畏聖潔慈愛全能的神。願我們每日在信靠順服主耶穌基督的生活中、歡喜快樂的活出我們愛的生命來彰顯神的恩典與榮耀。

分享與討論

1. 今天的信息在那方面幫助你與神相交?
2. 在信靠與順服主耶穌基督上、你在那些方面想要加強?
3. 你對愛的命令有什麼新的認識? 在那些方面想要加強?

## The Keys of Fellowship with God

I John 2:1-11

Rev. Albert Li

Introduction: How do you improve your relationship with God?

Body:

(I) Center on the Lord Jesus Christ

(A) Trust Him (v1-2)

(B) Obey Him (v3-6)

(II) Tie with love

(A) Love is an unchanging command (v7-8)

(B) Love is abiding in the light (v9-11)

Conclusion: May the Holy Spirit help us to sincerely love and fear the holy, loving and almighty God. May we trust and obey the Lord Jesus Christ every day so that we can live out our lives of love joyfully to reveal God's grace and glory.

Sharing & Discussion

1. In what way does today's message help you fellowship with God?
2. In what areas do you want to strengthen trusting and obeying the Lord Jesus Christ?
3. What new understanding do you have of the command to love? In which areas do you want to improve?